

**INDUSTRY CANADA / INDUSTRIE CANADA  
RFP#/ DDP / No. IC401547**

TSPS (SA) - 1. Human Resources Services Stream) /  
SPTS (AA) – 1. Volet des services aux ressources humaines

**QUESTIONS AND ANSWERS / QUESTIONS ET RÉPONSES  
ISSUE #6 to #9 / QUESTION no. 6 à no. 9**

This document is issued to answer questions from bidders regarding Industry Canada RFP #IC401547. ALL TERMS AND CONDITIONS OF THE RFP REMAIN UNCHANGED. / Ce document est publié pour répondre aux questions des soumissionnaires concernant la demande d'Industrie Canada DDP #IC401547. TOUTES LES MODALITÉS ET CONDITIONS DU DDP DEMEURENT SANS CHANGEMENT.

**\*\*\*S'il vous plait, voir la version française ci-dessous\*\*\***

**Question No. 6**

Would the client consider removing R1.3?

**Answer No. 6**

No. The client wants to keep the criteria.

**Question No. 7**

As per the Security Requirement, the contractor/offeror must hold a valid Designated Organization Screening (DOS) with approved Document Safeguarding at the level of PROTECTED B. Would the crown remove this limitation in its entirety as the nature of documents for HR consultants does not require to be document safeguarded.

**Answer No. 7**

No, we will not remove the requirement for Document Safeguarding at the level of PROTECTED B.

**Question No. 8**

The pricing schedule on page 14 provides an estimated level of effort per year, per category. Is the \$195,000 budget all-inclusive of the additional option periods or is this for one year only? Please confirm

**Answer No. 8**

The \$195,000 budget is all-inclusive of the additional option period.

**Question No. 9**

Would the crown provide an extension of March 17th at 2:00pm as we need to provide a project plan.

**Answer No. 9**

No, we will not extend the deadline to March 17<sup>th</sup>.

**\*\*\*Please see English version above\*\*\***

**Question no. 6**

Le client pourrait envisager la suppression de R1.3?

**Réponse no. 6**

Non. Le client veut garder le critère.

**Question no. 7**

Conformément à l'exigence de sécurité, l'entrepreneur ou l'exploitant doit détenir une Vérification d'Organisation Désignée (VOD) valide accompagnée d'une protection de documents de niveau PROTÉGÉ B. La Couronne enlèvera-t-elle complètement cette limite étant donné que, de par leur nature, les documents pour les consultants en RH n'ont pas besoin de protection?

**Réponse no. 7**

Non, nous n'enlèverons pas l'exigence de protection de documents au niveau PROTÉGÉ B.

**Question no. 8**

Le barème de prix à la page 14 fournit une estimation du niveau d'effort par année, par catégorie. Le budget de 195 000 \$ inclut-il toutes les périodes d'option additionnelles ou est-ce pour un an seulement? Veuillez confirmer.

**Réponse no. 8**

Le budget de 195 000 \$ inclut toutes les périodes d'option additionnelles.

**Question no. 9**

La Couronne accordera-t-elle une prolongation jusqu'au 17 mars à 14 h étant donné que nous devons fournir un plan de projet?

**Réponse no. 9**

Non, il n'y aura aucune prolongation.